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NOTIFICATION

Addendum追加


The following communication, dated 22 March 2007, has been received from the delegation of  the United States.美國

_______________


The EPA is announcing an extension of the public comment period within the context of our proposed heavy-duty onboard diagnostics (OBD) requirements (72 FR 3200, 24 January 2007). Specifically, we are extending the period for comments pertaining to the proposed service information availability requirements for engines used in highway vehicles over 14,000 pounds.  These proposed requirements can be found in the proposed Sec.  86.010-38(j) (72 FR 3322).  The comment period will be extended from 26 March 2007 to 4 May 2007.  We are extending the comment period in response to a request to do so from the Engine Manufacturers Association.


See the full text of G/TBT/N/USA/238/Add.1 online at URL:

http://a257.g.akamaitech.net/7/257/2422/01jan20071800/edocket.access.gpo.gov/2007/E7-5266.htm

__________

上述內容摘譯如下：

美國環保署宣佈我們建議重型車輛診斷系統(OBD)規定(72 FR 3200, 2007年1月24日)之內容在評論期間內延長。具體而言，我們延長有關建議用於高速公路車輛超過14000磅之可用性服務資訊引擎規定。本建議規定內容詳第86.010-38(j) (72 FR 3322)章。本通知評論期將從2007年3月26日延至2007年5月4日。我們延長評論期原因為回應來自引擎製造商之請求。
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